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Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. március 24. napján 15 órakor 
megtartott rendkívüli képviselő-testületi üléséről készült jegyzőkönyv
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Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
8581 Németbánya, Fő tér 3. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. március 24. 

napján 15 órakor megtartott képviselő-testületi üléséről. 
 
Az ülés helye: Németbánya – Faluház nagyterme. 
 
Az ülés típusa: Rendkívüli. 
 
Jelen voltak: 
 
A./ Képviselő-testület tagjai:, Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester, Schmidt Attila 

alpolgármester, Császár Csaba, Papp Attila Elemér és Pozsgai László képviselők.  
 
B./ Tanácskozási joggal résztvevő: 

- Terelmes-Papp Judit jegyző 
 

A lakosság részéről 1 fő jelent meg. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester köszönti a megjelenteket, az ülést megnyitja. 
A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a testületi ülés határozatképes, mivel minden 
képviselő-testületi tag jelen van. 
 
A meghívóban szereplő napirendi pontokat javasolja megtárgyalni.   
 

N a p i r e n d : 
 Tárgy:  Előadó:    
                                                                                                                                                                                                             
1. Németbánya szennyvízhálózat kiépítéshez utólag csatlakozó                Marcsik Zoltánné    

ingatlanok bekötéseinek árajánlata – kivitelező kiválasztása                    Király Ágnes                                               
                                                                                                                         polgármester     
 
2. Németbánya Község Önkormányzatának 2024-2029.                            Marcsik Zoltánné 
    Gazdasági Programja                                                                                  Király Ágnes 
             polgármester 
 
3. Falunap megszervezése                                                                           Marcsik Zoltánné 
                  Király Ágnes 
             polgármester 
 
4. Húsvéti sonka ajándékozása                                                                    Marcsik Zoltánné 
                 Király Ágnes 
             polgármester 
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján a napirendre 
tett javaslatot 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta, és meghozta 
következő határozatát: 
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Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének határozata: 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta az előterjesz-
tésben szereplő napirendi pontok megtárgyalását. 
 

Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester előterjesztésében részletesen ismerteti a 
lejárt határidejű határozatokról készült beszámolót, melynek másolatát a képviselő-testület 
tagjai előzetesen megkapták, tanulmányozhatták. Javasolja a testületnek, hogy a beszámolót 
fogadják el. 
 
Kéri a jelenlévőket, hogy mondják el véleményüket. 
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő kérdezi, hogy a lejárt beszámoló miért nem szerepel a napirendi 
pontok között?  
 
Válasz:  
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, a lejárt határidejű 
beszámoló tájékoztató jellegű dokumentum, nem napirendi pont, melyet a képviselő-testület a 
napirend tárgyalása előtt fogad el.   
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester a javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján, 5 igen sza-
vazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, meghozta következő határozatát: 
 

Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének határozata: 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi a jelen-
tést a 12, 13, 14, 15 és 16/2025.(III.3.) számú lejárt határidejű határozatok végre-
hajtásáról. 

 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester tájékoztatja a jelenlévőket, hogy két testületi 
ülés között, átruházott hatáskörben a következő polgármesteri döntések születtek: 2 fő részére 
rendkívüli települési támogatás megállapítása, 1 fő részére méltányossági közgyógyellátási 
települési támogatás megállapítása.  
 
Ezt követően javasolja, hogy a képviselő-testület térjen rá a napirendi pontok tárgyalására.  
 

N A P I R E N D  T Á R G Y A L Á S A :  
 
1 . / N a p i r e n d :  Németbánya szennyvízhálózat kiépítéshez utólag csatlakozó ingat- 
     lanok bekötéseinek árajánlata – kivitelező kiválasztása 
    Előadó:   Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
  (Írásbeli előterjesztés) 
 

a) Árajánlat elfogadása 

Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester előterjesztésében elmondja, hogy a szenny-
vízhálózat kiépítéshez utólag csatlakozó ingatlanok bekötéséhez árajánlatokat kért be. 3 db 
árajánlat érkezett a LANG-SZOLG Kft., Somló-Innovex Kft., valamint a Boroszlán Zrt. ré-
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széről. Javasolja, hogy a legkedvezőbb árajánlatot adó Boroszlán Zrt. árajánlatát fogadja el a 
képviselő-testület.  
 
Kéri a jelenlévőket, mondják el véleményüket. 
 
Hozzászólás: 
 
Császár Csaba képviselő kérdezi, hogy egyedül a Boroszlán Zrt. árajánlatában látja, hogy 
nettó az összeg. A többi árajánlat is nettó? 
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, mindegyik árajánlat 
nettó. 
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő kérdezi, hogy az árajánlatokat látta-e műszaki ellenőr? Jóváhagyta-
e? 
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, látta műszaki ellenőr 
az árajánlatokat és jóváhagyta. 
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján, 4 igen sza-
vazattal, 1 ellenszavazattal meghozta következő határozatát: 
 

19/2025.(III.24.) Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
határozata: 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vörös László vezér-
igazgató által képviselt Boroszlán Zrt. (8500 Pápa, Aradi u. 1.) Németbánya köz-
ség 18, 20, 102/1, 109, 49/5, 24/2, 137, 138, 013/4 helyrajzi számú, a szennyvíz-
hálózat kiépítéséhez utólag csatlakozó ingatlanok házi bekötéseinek kivitelezői 
munkáira vonatkozó nettó 4.469.268,- Ft összegű árajánlatát elfogadja.  
Az árajánlat a határozat mellékletét képezi.   
Utasítja a tisztségviselőket, hogy a döntésről az érintetteket értesítsék. 
Határidő: Azonnal. 
Felelős: Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 

                                 Terelmes-Papp Judit jegyző 
 

b) Vállalkozói szerződés módosítása 

Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester előterjesztésében elmondja, hogy az utólagos 
bekötések miatt módosítani kell a vállalkozói szerződést is, mely csak a pótmunka elvégzése 
vált szükségessé. A szerződésben az árajánlatnak megfelelően lett megváltoztatva az összeg. 
A közbeszerző megküldte a szerződés módosítás tervezetét, melynek másolatát a képviselő-
testületnek nem tudta előre kiküldeni az idő rövidsége miatt.  
Javasolja, hogy a képviselő-testület hagyja jóvá a vállalkozó szerződés módosítását és hatal-
mazzák fel annak aláírására.  
 
Kéri a jelenlévőket, mondják el véleményüket. 
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Hozzászólás nem volt.  
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján, 4 igen sza-
vazattal, 1 ellenszavazattal meghozta következő határozatát: 
 

20/2025.(III.24.) Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
határozata: 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Marcsik Zoltánné Ki-
rály Ágnes polgármester által képviselt Németbánya Község Önkormányzata 
(8581 Németbánya, Fő tér 3.) és a Vörös László ügyvezető által képviselt 
„BOROSZLÁN” Építő-Szolgáltató-Tervező Zrt. (8500 Pápa, Aradi u. 1.) között 
„Egyedi szennyvízkezelés kiépítése Németbányán” tárgyában létrejött vállalkozá-
si szerződés 3. számú módosítását jóváhagyja.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés-módosítás aláírá-
sára. 
Utasítja a tisztségviselőket, hogy az érintetteket a döntésről értesítsék és a határo-
zat végrehajtásáról gondoskodjanak.  
Határidő: 2025. április 8. 
Felelős:  Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 

                                 Terelmes-Papp Judit jegyző 
 
2 . / N a p i r e n d :  Németbánya Község Önkormányzatának 2024-2029. Gazdasági 
       Programja    
   Előadó:   Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
  (Írásbeli előterjesztés) 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester előterjesztésében elmondja, hogy a képvise-
lő-testület az alakuló ülést követő hat hónapon belül fogadja el a gazdasági programot. El-
mondja, hogy az előzetesen kiküldött Gazdasági Programhoz a képviselők részéről nem érke-
zett válasz, így azt elfogadottnak tekinti.  

Javasolja, hogy a képviselő-testület fogadja el a 2024-2029. évre vonatkozó Gazdasági Prog-
ramot.  
 
Kéri a jelenlévőket, mondják el véleményüket.  
 
Hozzászólás nem volt.  
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján, 4 igen sza-
vazattal, 1 ellenszavazattal meghozta következő határozatát: 
 

21/2025.(III.24.) Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
határozata: 
Németbánya Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
Németbánya Község Önkormányzatának a 2024-2029. évre vonatkozó Gazdasági 
Programját elfogadja. 
A Gazdasági Program a határozat mellékletét képezi.  
Határidő: 2025. április 8. 
Felelős:   Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
                Terelmes-Papp Judit jegyző 
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3 . / N a p i r e n d :  Falunap megszervezése    
     Előadó:   Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
   (Szóbeli előterjesztés) 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester elmondja, hogy Németbányán 2025. július 
19. napján kerül megrendezésre a falunapi rendezvény. Több fizetős programot is terveznek, 
ezért szeretné kérni a képviselő-testületet, hogy hatalmazzák fel a falunap megszervezésére és 
azzal kapcsolatos szerződések aláírására.  
 
Kéri a jelenlévőket, hogy mondják el véleményüket. 
 
Hozzászólás: 
 
Papp Attila Elemér képviselő kérdezi, lehet-e tudni, milyen programok lesznek a falunapi 
rendezvényen?  
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, konkrétumok még 
nincsenek, egyenlőre csak árajánlatokat kért. Citera zenekart, dobosokat és sramli zenészt 
szeretne hívni. Az este vacsorával és bállal zárulna.  
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő kérdezi, ha a polgármester asszony ezt így előre tudja, mi lesz a 
program, akkor miért nem lehet leírni? 
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, még konkrétumok 
nincsenek, egyenlőre az árajánlatkérés van folyamatban. Akkor fogja biztosan tudni, ha már 
megkapta az árajánlatokat. A szervezést meg kell kezdeni, mellyel kapcsolatban kérte a kép-
viselő-testület felhatalmazását.  
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján, 4 igen sza-
vazattal, 1 ellenszavazattal meghozta a következő határozatát: 
 

22/2025.(III.24.) Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
határozata: 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Németbányán, 2025. 
július 19. napján megrendezésre kerülő falunap megszervezésével és az ahhoz 
kapcsolódó szerződések aláírásával Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármestert 
bízza meg. 
Utasítja a tisztségviselőket, hogy az érintetteket a döntésről értesítsék. 
Határidő: 2025. április 8. 
Felelős: Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
              Terelmes-Papp Judit jegyző 
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4./ N a p i r e n d :  Húsvéti sonka ajándékozása 
   E l ő a d ó :  Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
      (Szóbeli előterjesztés) 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester előterjesztésében elmondja, 6 évvel ezelőtt 
vette kezdetét és mostanra hagyománnyá vált, hogy a húsvéti ünnepekre az életvitelszerűen 
Németbányán élő családok, lakosok részére 1 db füstölt sonkát biztosít az önkormányzat. Ja-
vasolja, hogy az idén is folytassák a hagyományt és a húsvéti ünnepekre ajándékozzanak son-
kát a családoknak.  

 
Kéri a jelenlévőket, hogy mondják el véleményüket. 
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő kérdezi, hogy mennyi pénzébe kerül ez a falunak? 
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, kb. 300.000,- Ft-ba 
fog kerülni. Szóban arról kapott tájékoztatást az intézőtől, hogy nem növekedett a termék ára, 
nettó 1650,- Ft/kg áron tudják megvásárolni. Az egységcsomagok kb. 1-1,5 kg-osak.  
 
Hozzászólás: 
 
Haltenberger Karol németbányai lakos hozzászólásában elmondja, ha már ekkora keretről 
beszélnek, lehetne rendezvényt szervezni húsvétkor ebből a pénzből. 
 
Válaszok: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, szerinte rendezvényt 
lehet ettől függetlenül is szervezni húsvétkor, viszont a sonkának örülnek a lakosok. Ez egy 
ajándék a falu részére. Kéri a képviselők véleményét. 
 
Schmidt Attila alpolgármester válaszában elmondja, szerinte a húsvéti sonka jó ajándék az 
idősek részére is, akik nem mozdulnak ki otthonról. 
 
Papp Attila Elemér képviselő kérdezi Haltenberger Karol németbányai lakostól, milyen 
jellegű rendezvényre gondolt? 
 
Válaszok: 
 
Haltenberger Karol németbányai lakos válaszában elmondja, számára az a legszimpatiku-
sabb, amikor összejönnek a falubeliek és kötetlenül lehet beszélgetni. Elmondja, hogy az 
ilyen rendezvényekre meg lehetne hívni az idősebbeket is. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, minden rendezvényre 
meg vannak hívva az idősek is, de sajnos nem jönnek el. Terveznek a Kostajger Mihály 
Egyesülettel „családi nap” nevű rendezvényt tartani, melynek ez lenne a célja, hogy a falu 
apraját és nagyját összehívják egy kötetlen beszélgetésre. Közösség összehozó program szo-
kott lenni a Virágvasárnap, amikor a Fő teret szokták díszíteni.  
 
Haltenberger Karol németbányai lakos szerint jó lenne, ha ez rendszeres lenne.  
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Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, ha rendszerességet 
szeretnének vinni a dologba, akkor meghatározott időponthoz kellene kötni az eseményt.  
 
Hozzászólás: 
 
Császár Csaba képviselő hozzászólásában elmondja, nem szeretné, ha a húsvéti sonka 
ajándékozása természetes dolog lenne a településen élők körében, mert ha lesz egy olyan év, 
mikor szűkös lesz a költségvetés és nem tudják ezt biztosítani, akkor ne legyen elvárás. Tá-
mogatja az ajándékozást, de van egy ilyen félelme ezzel kapcsolatban.  
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, nem tudja mi várható 
a jövőben, de település szinten ez a költség nem olyan megterhelő. 
 
Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés alapján, 5 igen sza-
vazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, meghozta a következő határozatát: 
 

23/2025.(III.24.) Németbánya Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
határozata: 
Németbánya Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2025. évi húsvéti 
ünnepekre, a Németbányán életvitelszerűen élő családok és lakosok részére - Né-
metbánya Község Önkormányzata 2025. évi költségvetése terhére - 1 db füstölt 
sonkát biztosít. 
Utasítja a tisztségviselőket, hogy az érintetteket a döntésről értesítsék. 
Határidő: 2025. április 8. 
 Felelős: Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester 
              Terelmes-Papp Judit jegyző 
 

Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester megkérdezi, hogy kinek van közérdekű hoz-
zászólása, kérdése, vagy bejelentése? 
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő elmondja, hogy hozzászólása nincs, de leírt néhány észrevételt az 
előterjesztésekkel kapcsolatban, melyet szeretne átadni a polgármester asszonynak.  
 
Válasz: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, nem hajlandó átvenni 
ilyen jellegű leveleket. Amennyiben Pozsgai László képviselő hivatalos iratnak szánja a leve-
let, címezze meg és adja fel postai úton. Elmondja, hogy a képviselő nem vesz részt a képvi-
selő-testületi megbeszéléseken sem, ahol választ kaphatna a kérdéseire.  
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő hozzászólásában elmondja, hogy a polgármester asszony nem 
küldd anyagot, azért nem vesz részt a megbeszéléseken. Ő csak úgy tud érdemben nyilatkoz-
ni, ha fel tud készülni. 
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Válaszok: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, egy megbeszélésre 
nem kell feltétlen anyagot küldeni, ugyanis az nem egy testületi ülés, ahol döntéseket kell 
hozni. Elég szomorú, ha Pozsgai László képviselő úrnak egy beszélgetésre is fel kell készülni.  
 
Schmidt Attila alpolgármester válaszában elmondja Pozsgai László képviselőnek, hogy a 
megbeszéléseken tudja meg a dolgokat, és ha azokon részt venne, nem itt kellene megkérdez-
ni. 
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő hozzászólásában elmondja, a mai ülésre is pénteken kapta meg az 
anyagot.  
 
Válaszok: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, a többi képviselőnek 
elegendő volt az idő arra, hogy átnézzék az anyagot.  
 
Császár Csaba képviselő válaszában elmondja, számára elegendő idő állt rendelkezésre az 
anyagok átnézésére. 
 
Pozsgai László képviselő elmondja, ő is át tudta nézni az anyagot, azért is írta le a vélemé-
nyét. 
 
Hozzászólások:  
 
Császár Csaba képviselő kérdezi Pozsgai László képviselőtől, ha át tudta nézni az anyagot, 
akkor miért mondta azt, hogy nem volt rá elegendő idő és nem tudott felkészülni?  
 
Schmidt Attila alpolgármester válaszában elmondja Pozsgai László képviselőnek, amit leírt, 
azokra a megbeszélésen választ kapott volna, ha eljött volna, így nem kellett volna leírni. 
 
Pozsgai László képviselő elmondja, ha lesz olyan írásos anyag, amit kiküldenek a megbeszé-
lésekre, akkor jönni fog, ha nem, akkor nem vesz részt rajt.  
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester elmondja, 5 tagú testület van, abból 4 tagnak 
megfelel ez a működés, egyedül neki nem. Nem a 4 tagnak kellene hozzá alkalmazkodni.  
 
Pozsgai László képviselő elmondja, hogy vannak jogszabályok és törvények, amik előírnak 
dolgokat, az SZMSZ is előírja, hogy 5 nappal a testületi ülés előtt meg kell küldeni az anya-
got.  
 
Válaszok: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, ez rendkívüli ülés volt, 
melyre nem vonatkozik az 5 napos határidő.  
 
Pozsgai László képviselő válaszában elmondja, ez nem rendkívüli ülés, mert sehol nem volt 
feltűntetve.  
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Terelmes-Papp Judit jegyző válaszában elmondja, de rendkívüli ülés a mai, a meghívóban is 
fel volt tűntetve vastag betűkkel. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, Pozsgai László képvi-
selő nagyon sok esetben figyelmetlen és vádaskodik.  
 
Hozzászólások:  
 
Schmidt Attila alpolgármester hozzászólásában elmondja, hogy eddig még testületi ülésről 
csak a jegyző készített hangfelvételt a jegyzőkönyv megírásához. Általában szólni szoktak 
arról, ha felvétel készül. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester kérdezi Pozsgai László képviselőt, hogy ő 
most felvételt készített az ülésről?  
 
Pozsgai László képviselő válaszában elmondja, igen. Véleménye szerint sokmindent nem tart 
be a testület, amit törvény előír. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, szeretné, ha Pozsgai 
László képviselő ezt leírná, mert részéről ez vádaskodásnak minősül. Úgy gondolja, a képvi-
selő úr viselkedése alattomos, hogy titokban hangfelvételt indít a testületi ülésről. Kéri, hogy 
törölje a felvételt. 
 
Pozsgai László képviselő kérdezi, mi a probléma ezzel? A polgármester asszony nem vállalja 
fel a véleményét? 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester válaszában elmondja, természetesen felvál-
lalja a véleményét, ahogy azt eddig is tette, azonban a többi képviselő véleményét még nem 
hallgatta meg Pozsgai László képviselő.  
 
Papp Attila Elemér képviselő elmondja, neki nincs problémája a kiküldött anyagokkal kap-
csolatosan, ha nagyon belemenne a részletekbe és fél napja azzal menne el, hogy minden 
mondatot végig elemezne, nem haladnának előre a dolgok. Ha az alapok rendben vannak, 
nem szeretne mélyebben belefolyni. Szakmailag sem tud mindenhez érdemben hozzászólni, 
nem szeretne szakemberek felkeresésére időt fordítani. Mivel összességében jól mennek a 
dolgok, neki ezzel nincs problémája.  
 
Hozzászólás: 
 
Pozsgai László képviselő hozzászólásában elmondja, hogy a szennyvíz csatorna elindult 
350.000,- Ft önrésszel. Németh Tamás projektmenedzser többször megesküdött, hogy az ösz-
szeg nem lesz több, de jelenleg háromszor annyit kell fizetni, mint ami összeggel elindultak. 
Elvesztették az útpályázatot is. Ez siker a képviselő-testület szerint? Ha a lakosság nem vállal-
ja fel a dupla önrészt, akkor megbukik a szennyvíz csatorna? 
 
Válaszok:  
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester kérdezi Pozsgai László képviselőt, hogy 
ezzel miért utólag foglalkozik?  Miért nem akkor tette? 
 
Pozsgai László képviselő elmondja, azért foglalkozik utólag ezzel, mert Papp Attila Elemér 
képviselő azt mondta, hogy jól mennek a dolgok. 
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Papp Attila Elemér képviselő elmondja, hogy az időközben felmerült költségeket nem lehet 
kiküszöbölni. Mit ér 350.000,- Ft akkor mikor befizették, és mi a vásárló értéke most? 
 
Hozzászólás:  
 
Pozsgai László képviselő elmondja, szerinte volt egy szerződés, mint ahogy a kivitelezőnek 
is volt egy szerződése. 
 
Válaszok: 
 
Papp Attila Elemér képviselő válaszában elmondja, ha 2010-ben befizet Pozsgai László 
képviselő egy kiló kenyérért akkor a pékségnek kötelezettséget kell vállalni, hogy 2020-ban is 
annyiba fog kerülni a kenyér? 
 
Pozsgai László képviselő elmondja, a víziközmű társulással szerződést kötöttek az emberek, 
hogy mennyi lesz a díj és nem annyi lett. 
 
Hozzászólás:  
 
Papp Attila Elemér képviselő elmondja, ő emlékszik, hogy Pozsgai László képviselő nem 
akarta korábban a vezetékes szennyvizet bevállalni. Ellene volt, ahogy Schmidt Attila alpol-
gármester is. 
 
Válaszok:  
 
Pozsgai László képviselő válaszában elmondja, nem volt ellene. Szakmailag jobbnak tartotta, 
mint ami volt. Papp Attila Elemér képviselő rosszul emlékszik. 
 
Papp Attila Elemér képviselő válaszában elmondja, szerinte nem emlékszik rosszul. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester is elmondja, szerinte sem emlékszik rosszul 
Papp Attila Elemér képviselő.  
 
Schmidt Attila alpolgármester elmondja, valóban ő is ellene volt, mint ahogy Pozsgai Lász-
ló képviselő is.  
 
Pozsgai László képviselő elmondja, nem volt ellene, az önrészt is megszavazta.  
 
Hozzászólás: 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester kérdezi Pozsgai László képviselőt, hogy 
akkor most miről beszél?  
 
Válasz:  
 
Pozsgai László képviselő válaszában elmondja, a sikerekről és az ígéretekről. Ha a lakosság 
nem vállalja be, akkor megbukik a szennyvíz. 
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Hozzászólás: 
 
Papp Attila Elemér képviselő kérdezi Pozsgai László képviselőt, hogy akkor ez sikertelen-
ség, hogy itt tart a szennyvíz projekt? Annak legyen elkönyvelve? 
 
Válaszok:  
 
Pozsgai László képviselő válaszában elmondja, ez nem sikertelenség, de Papp Attila Elemér 
képviselő azt mondta, hogy itt minden nagyon jól megy. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester elmondja, ez nem az önkormányzat hibája. 
 
Hozzászólás:  
 
Papp Attila Elemér képviselő kérdezi Pozsgai László képviselőt, ha ő ebben a pozícióban 
lenne, hogy hozta volna össze, hogy annyi pénzből legyen meg a munka? Mindig kritizál, 
nemmel szavaz, kötekedik, nem talál rendben dolgokat, akkor mondja meg, hogy végezte 
volna el a munkát?  
 
Válasz: 
 
Pozsgai László képviselő másképp nyilván nem, mert akkor azt mondták volna, hogy nem 
lehet. 
 
Hozzászólás: 
 
Papp Attila Elemér képviselő kérdezi Pozsgai László képviselőt, hogy akkor mit tudott vol-
na csinálni, ha nem volt más opció? Félbe hagyta volna a falunak a dolgát, felszántva?  
 
Válaszok: 
 
Pozsgai László képviselő elmondja, akkor még nem volt felszántva a falu, nem volt kivitele-
zői szerződés sem. 
 
Schmidt Attila alpolgármester válaszában elmondja, akkor még nem volt kivitelezői szer-
ződés és közbeszerzés sem, azért kellett megemelni az összeget is, mert ennyi pénzért senki 
nem vállalta volna el. 
 
Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester elmondja, ne csak a lakossági önrészről be-
széljenek, mert ő igenis sikerként könyveli el, hogy az állam részéről megkapták a maximális 
310 millió forint összegű támogatást. Ez lehet, hogy Pozsgai László képviselőnek nem siker, 
de neki siker.  
 
Mivel több hozzászólás nem volt, Marcsik Zoltánné Király Ágnes polgármester megkö-
szöni a jelenlévőknek az aktív közreműködést, s a képviselő-testületi ülést 15 óra 34 perckor 
bezárja. 
 

Kmf. 
 

 
 Marcsik Zoltánné Király Ágnes             Terelmes-Papp Judit 
                          polgármester                                                                  jegyző 


